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NO TICE

T HE nndersigned inmissioners for e xecuting an Aet passed in he last Session

of the Provincial Parlia ment ofLwer-Canada entituled " An Act to grant mi annuity to

such Miiia-men as were wounded during the late war witli the United States of Ainerira

and to apply a sm of noney, therein-mèntioned to aid and assist Ilis Majesty, in defray-

ing the expeinses ofthe Militia incuirred during the said War, and also to indemnify certain

Oflicers of Militia and the Fanilies of such Militia-men as were killed in the said ar,"

give notic-, thait the said act granting a certain' incdemnity to widows'; and, iii (leftult of

widows, to the children;. -ind, il deftault ofwidows and children, to-the father or mother,

of each of th said Militiaî-aanen who served in the Battalions or Corps of Select and ei-

bodied Militia'; or in the Corps of Caiadian Voltigeurs, and have been killed, the persons-

interested arc required to send imnediately tothe Office of the Adjutant General of Militia,

one of the Commissioners, the naine of the widow or in default of a widow, of the chil-

dren; or i'n defauilt of widow and children, of the father .or miother, of the said Militia-

men, who rhall have beck illed ; acconlanied by ai certificate signed by the Oflicer comý

manding the ,division of Sedentary Militia, and of Ihe Captain of the Conpany to which

lie belonged setting forth the time, the plaçe, and the acion in which such Militia-nîan

shall:hbave been killed; and another certifiesite, equally signed by the Lieut. Colonel

comamanding the division of Sedentary Militia, to which the said Mditia-Man belonged,

aid also of the Curate ofhis parish; certifying that the persons are the widows; or in

lefault of vidons, the chjildren; or in default of- widows -and children; the fatlier or

mother of such Militia-nan. These certificates to be accomupanied by affidavite, stating

what are the losses suffered by the families of Militia-nen or Canadian Voltigeurs, by the

death of suci Militia-mian or Canadia n Voltigeur, so killed.

F. VASSAL DE MONVIEL
Commiissioner.

CHARLES DE LERY,
Commissioner.

JACQUES VOYER,
Conissioner.

Q~uebec, 1st. June, 1815.
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AVE R TLSSEMENT.

L ES Commissaires soussignés pour exécuter un Acte passé dans la dernière Session.du

Parlement de la Province du Bas-Canada, intitulé, < Acte pour accorder une pension an-

nuelle aux Miliciens qui ont été blesséq pendant la dernière guerre avec les Etats-Unis

d'Amérique et fai're l'application d'une somme d'argent y mentionnée, pour aider 'a Mai.

jesté à défrayer les dépenses de la Milice, encourues pendant la dite guerre et indemni-

ser certains Officiers de Milice, et les familles,- des Miliciens tués durant cette guerre,"

donnent avis que, le dit Acte accordant une certaine indeirnité aux veulves, et à défaut de

veuves aux enfans, et a défaut de veuves et d'enfans, alors au père ou à la mère de chacun'

des dits Miliciens qui ont servi dans les Bataillons ou Corps de Milice d'élite et incorporée,

ou dans le Corps des Voltigeurs Canadiens, et qui ont été tués, ler dites personnes ci-

dessus spécifiées envoyent immédiatement au Bureaù de l'Adjudant Général des Milices,

un des Commissaires. le nom de la veuve, ou à défaut de veuve, 4ès enfains, ou a défaut de

veuve et dtenfans, du père et de la rùère des dits Miliciens (lui auront été tués, acconhpagn&

d'un certificat signé de l'Officier commandant la Division de Milice Sédentaire et du Ca-

pitaine de lacompagnie à laquelle il appartenoit, constatant le tems, le lieu et l'affaire dans

laquelle tel milicien aura été tud, et unautre certificat signé également du Lient. Colon¢l

commandant la division de Milice sédentaire à laquelle appartenoit tel Milicien et aussi

du Curé de sa Paroisse,, certifiant qui, ou qu'elles sont vraiment les veuves, ou à défaut de

veuves, les enfans, ou à défaut de veuves ou, d'enfang, le père ou la m¾re de tel Milicien.

Ces certificets doivent être accompagnés d'qf/idavits qui constateront quelles sont les pertes

qu'auront faites les familles des Miliciens, ou Voltigeurs Cenadiens, par la mort de tel

Milicien ou Voltigeur Canadien ainsi tué.

F. VASSAL DE MONVIEL
Conimissaire.

CIARLE DE LEY,
Commissaire.

JACQUTES VOYER,
Comurissaire,

Québec, le 1er. Juin, 1815.
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